

## Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 2-8-2019

1. 祝大家豬年快樂、諸事大吉、諸事平安！最近天氣變化很大，請家長提醒孩子注意增減衣服，祝大家有個平安健康的年！

2. 想報名線上中文課程的學生，可以從以下的連結報名：

<https://goo.gl/forms/pvUlXjU3wKjtz1Uz2>

3. 謝謝這學期幾位家長幫大家泡茶：1A家長Vicky、Christa, 4A Nini; 這週起將由KA若芸的爸爸Steven接手，感謝你Steven！也歡迎大家到辦公室喝茶聊聊天。

4. 福利社這星期五將賣「糖葫蘆」—新鮮的葡萄或番茄裹上糖漿。謝謝KA若芸的爸爸Steven特別幫孩子們準備這樣充滿年味的傳統點心。

1. Happy Chinese Lunar New Year of Boar! The weather is changeable in these days, please remind your child to put on warm clothes. Have a safe and healthy year to everyone!

2. Please follow the link to sign up for online tutoring class:

<https://goo.gl/forms/pvUlXjU3wKjtz1Uz2>

3. Special thanks to the parents who prepare tea for everyone in the office: 1A Vicky, Christa, 4A Nini, and KA Emily's parents. We also welcome parents to have tea in the office.

4. This Friday, Snack Shack will sell Candied Gourd (Chinese style sugar coated grapes or tomatoes). Thanks to KA parent, Steven, for preparing the traditional snack for us.